
Dronningmølle tirsdag den 30. april 2024

Referat generalforsamling 
i Hindzehovgård Tennisklub 
Søndag den 28. april 2024 kl. 1400 
Sted: Ved tennisbanen 
Fremmødte: Hele bestyrelsen + yderligere 5 medlemmer - i alt 10 huse repræsenteret. 

Valgt som referent: Jens Per Nielsen


1. Valg af dirigent

1. Peter Keller Hansen valgt


2. Bestyrelsens beretning

1. Mie Sørensen aflagde beretning: Der har været 3 bestyrelsesmøder, den nye 

bestyrelse har bl.a. arbejdet for et nyt bookingsystem, initiativer til at skaffe flere 
medlemmer herunder “Åben Tennis-dag”. Der har været forskellige kontakter til 
Grundejerforeningens tidligere formand i forbindelse med spørgsmålet om 
betaling/brug af vand mv. Her kom det frem, at grundejerforeningen i 2 tilfælde har 
forpligtet sig til at betale ekstraregningen på baggrund af overgang til 
Gillelejevandværk. Der er taget initiativ til en kontakt med grundejerforeningens nye 
formand og Mie.


3. Kassererens forelæggelse af revideret regnskab og forslag til budget

1. Claus Birkmose fremlagde regnskabet der viste et resultat på 22.000 kr. primært 

som følge af foreningens overgang til ny og billigere leverandør af baneanlæg. Det 
blev diskuteret, om foreningens relativt store egenkapital skal hvile med henblik på 
en udskiftning af hegnet om banen inden for relativt få år.


2. Claus fremlagde et budget som er en fremskrivning af årsregnskab 23.

4. Godkendelse af regnskab samt godkendelse af budget


1. Regnskab og budget blev vedtaget enstemmigt 

5. Fastlæggelse af indskud og kontingent


1. Det blev dermed også vedtaget, at kontingentet er uændret  - dvs. 600 kr. per 
husstand. Det blev ligeledes vedtaget, at der i 2024 ikke opkræves 
indmeldelsesgebyr primært for at tiltrække nye medlemmer.


6. Valg af bestyrelse

1. Den samlede bestyrelse blev genvalgt og de fremmødte roste bestyrelsen for dens 

arbejde. Det betyder, at bestyrelsen i sæson 2024 består af

• Formand, Mie Sørensen, Rørsangervej 5

• Kasserer, Claus Birkmose, Tårnfalkevej 3

• Medlem, Kamilla Rothe Nissen, Rypevej 16

• Medlem, Michael Hjorteberg,  Storkevej 4

• Medlem, Jens Per Nielsen, Musvågevej 24


7. Valg af revisor 

1. Isabelle Strauss blev valgt som revisor


8. Behandling af indkomne forslag herunder forslaget til vedtægtsændring

1. Der var indkommet 2 forslag:


1) Ændring af vedtægt. Bestyrelsen indstiller, at vedtægterne revideres, så disse er 
ajourførte i forhold til bl.a. forholdet mellem tennisklubben og 
grundejerforeningen og muligheden for bestyrelsen til at fremtidssikre 
banereservationen. Ligeledes flyttes ordensreglerne fra vedtægten til et bilag til 
vedtægten, så ordensreglerne kan ændres, uden det kræver vedtægtændring.


Forslag til nye vedtægter


https://hindzetennis.dk/Forslag_nye_vedt%C3%A6gter_24.pdf
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De gældende vedtægter

Jens Per Nielsen redegjorde for begrundelsen for en vedtægtsændring som 
primært handlede om, at gøre det lettere for bestyrelsen at udarbejde nye regler for 
banebooking og ordensregler uden at det kræver vedtægtændring samt en 
tydeliggørelse af forholdet mellem tennisklubben og grundejerforening.

Forslaget blev vedtaget - herefter fremsendes det vedtagne forslag til 
Grundejerforeningen til godkendelse.


	 2)   Bestyrelsen foreslår, at banereservation fra og med sæson 2024 sker  		 	
	 elektronisk/via en app. 

	 Jens Per Nielsen redegjorde for det nye system herunder, at det er gratis. Der var 	
	 en del spørgsmål og usikkerhed, og Jens Per lovede derfor at udarbejde en  	 	
	 instruktion som lægges på hjemmesiden. Forslaget blev herefter vedtaget således 	
	 af sæson 2024 bliver et prøveår. Alle fremmødte på nær 1 stemte for. Det betyder, 
air der fremover IKKE kan reserveres med nøglesystemet, men alene på appen.


9. Eventuelt 

1. Det blev foreslået, at bestyrelsen tager kontakt til vores baneformand Paul Jensen 

mhp om Paul vil fortsætte som baneformand og at bestyrelsen ligeledes på en 
eller anden måde “honorerer” Paul for hans meget store indsats nu og tidligere for 
tennisklubben. Der var der stor opbakning til.


2. Spm om ordensregler og støj fra banen blev taget op. Jens Per lovede, at det i 
ordensreglerne indskærpes, at unødig støj ikke er tilladt.


Under generalforsamlingen forlystede deltagerne sig med Barbaras fantastiske kage - tak 
Barbara!

Derefter blev nettet ordnet og banen er nu spilleklar og i rigtig god stand  siger de første 
meldinger.

Referenten glemte under evt. at meddele, at der er indkøbt lidt skumtennisbolde og 
træningsbolde samt 2 miniketchere, så de yngste også kan hygge sig på det røde grus


Generalforsamlingen sluttede ca. 1515.


Jens Per Nielsen 

https://hindzetennis.dk/vedt%C3%A6gt2019_g%C3%A6ldende.pdf

